
Знаете ли защо празнуваме Великден? Ще ви разкажа историята. 

Преди 2000 години Исус Христос пролял кръвта си заради целия свят, 

за да не погине нито един, който вярва в него, но да има вечен живот! 

На Разпети петък го разпънали на кръста на Голгота. Понесъл много 

страдания, но на третия ден от разпъването  възкръснал от 

смъртта. Затова днес празнуваме Възкресение Христово или 

Великден. Наистина е Великден!!!  

Колкото за добротата, Исус проповядвал, че колкото по-честна е 

човешката душа и колкото повече човек  е изпълнена с любов към 

хората, толкова е по - близо до Бога. Той проповядвал, че божието 

царство е в самия човек, но за да вървиш към него не е лесно. Минаваш 

през битки, често със самия себе си, със собствения си егоизъм, лоши 

помисли и т.н. Днес може би не вникваме толкова във възкресението, 

но Исус отново ще дойде, този път с гръм и трясък за съдния ден. Ще 

вземе своите със себе си, а горко на онези, които не вярват в него, 

защото  вършат беззаконие и са пленници на злото.  

Христос ни изкупи греховете. Затова да се преклоним пред доброто и 

продължим неговото дело. Да подадем ръка на нашите близки, да 

помогнем на хората в нужда, да бъдем човеколюбиви! 

 Великден е най-светлият християнски  празник! Ден за съживяване на 

мечти и надежди. Ден, в който заставаме смирено в храма и 

забравяме за злото. Нека застанем пречистени и преродени, за да се 

помолим за нас и нашите близки за по-добър живот. Да преосмислим  

словата в молитвите си. Да помислим за думите в ежедневието ни, 

за онова, което се надяваме да възкръсне в душите ни и в света около 

нас… ЗА ДОБРОТО!!!    
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